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Svar interpellation 1-2018 om 
röntgenverksamheten på sjukhusen i 
Kalix och Kiruna 

Jens Sundström (L) ställer följande frågor till regionråd Glenn Berggård (V): 

1. Hur ser det idag ut med bild- och funktionsmedicin i Kalix och Kiruna? 

2. Varför har inte vår motion (2-2017) tagits upp till behandling? 

Svar av Glenn Berggård (V): 
1. Läget för bild- och funktionsmedicin i Kalix och Kiruna är oförändrat 

jämfört med 2017. Kiruna har fortsatt bemanning av röntgenläkare 24 

veckor per år och förstärks ett antal veckor av en läkare från Sunderbyn. 

Kalix bemannas till ca 80 procent och förstärks enstaka dagar av en 

pensionerad läkare på orten. När läkare inte finns på plats bedrivs verk-

samheten med granskning på distans i länet eller via extern leverantör. 

Ultraljud utgör ca 5-10 procent av verksamheten och planeras när läkare 

finns på plats. Akuta ultraljud när läkare saknas utförs i Sunderbyn re-

spektive Gällivare. Då det är ytterst svårt att rekrytera radiologer oavsett 

ort så är regionens inriktning att internutbilda redan anställda läkare. Ut-

bildningen kommer ske på Sunderby och Piteå sjukhus därför att den 

förutsätter tillgång till handledningsresurser och ett tillräckligt omfat-

tande patientunderlag.   

2. Vi avvaktar utredningarna om akutsjukvården, som kommer att redovi-

sas för regionstyrelsen under våren, samt sjuktransporter, som kommer 

att bli klar senare, så att det finns ett så fullödigt underlag som möjligt 

innan fullmäktige skall fatta beslut om man skall detaljreglera beman-

ning inom en yrkesgrupp på två sjukhus eller ej. 

 


